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Närvarande:  Birger Ramnebrink 

 Stina Johansson 

 Siri Petersson 

 Ing Britt Andersson 

Therese Markström 

 Viking Fransen 

 Nina Andersson – Junkka 

 Ulla Petersson 

 

§1 Birger hälsar välkomna och öppnar mötet. 

§2 Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor. 

§3 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§4 Ekonomi:  

Ridhusbotten är dålig: Beslutades att Viking F kontaktar Östschakt och begär 

prisuppgift. 

Läckage ridhuset: Detta måste åtgärdas snarast. 

Ansökan:  Är klar och inskickad tyvärr har ÖRF fått avslag i år. Beslutades att 

inkomma med en ny nästa år. 

Medlemsavgifter / licenser:  Beslutades att kassören Siri ska godkänna 

licensansökningarna för att komma till rätta med att medlemsavgifterna inte  

betalas in. 

§5 Rapport sektionerna: 

Tävlingssektionen: Ölandshoppet, över 500 starter och allt har fungerat bra. 

Det går pt c:a 40 funktionärer / tävlingsdag 

Thoreb: Möte med Thoreb sektionen på torsdag i dagsläget c:a 300 starter. 

Vinsten från försäljningen i godiskiosken tillfaller US. 

 

§6 Arbetsbeskrivning/ansvar styrelse & sektioner 

Alla funderar och gör ändringar så beslut kan tas på nästa möte. 

§7 Utbildningar: 

Birger kollar utbildningar som kommer i höst. Inbjuda medlemmar som vill gå olika 

utbildningar. 



§8 Hästaktiviteter: 

Lions ska ha avslutning i Tryggestad. 

Ridläger i Tryggestad 3 st veckorna 25,26 och 31 

§9 Övriga frågor: 

Stallet blir fullt uthyrt i höst. 

Inför hösten 2012 se över ridhusbokningarna så alla ska ha en chans att använda 

ridhuset. 

Förslag väcktes om seriehoppning en gång / månad. 

Beslutades: ÖRF:s AU är Malin Widen S.k , Siri Petersson och Stina Johansson 

§10 Nästa möte måndagen den 2 juli kl. 18,30 i tryggestad 

 

 Vid protokollet Justeras 

 

 

 Stina Johansson Birger Ramnebrink 

 

 

 

  


